
L'ajuntament de Ribes de Freser ha fet públic que ha iniciat els treballs d'esporga dels arbres del 
passeig Àngel Guimerà ja que feia sis anys que no s'havia realitzat l'esporga d'aquests arbres. El 
principal motiu és que els arbres creixien a gran altura i generaven problemes al veïnat.
 
Segons la nota de l'ajuntament, aquestes actuacions s'emmarquen dins del contracte de manteniment 
que la Fundació MAP realitza a Ribes de Freser ja que va ser l'empresa adjudicatària del concurs 
públic que es va realitzar l'any 2015. Es preveu que aquests treballs s'allargaran encara tres 
setmanes més ja que el passeig Àngel Guimerà té aproximadament uns 110 arbres.
 
L'any passat es va realitzar l'esporga de tot el passeig de Santa Caterina, i de cara al 2017 la voluntat 
del consistori es  tornar a fer l'esporga de totes aquestes zones i així dur a terme un manteniment 
més regular.  

http://www.ripollesdigital.cat/article/31244/ribes-de-freser-esporga-els-arbres-del-passeig-angel-
guimera-sis-anys-despres


